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SLOVENSKO: Dobrý deň priatelia, včera urobil Robert Fico prvý krok. Po troch týždňoch,
štyroch výstreloch, niekoľkých operáciach a nesmierneho utrpenia nabral silu a odpustil.
Zároveň pomenoval tým najjednoduchším a najpriamejším spôsobom príčiny, ktoré viedli
páchateľa k tomuto ohavnému činu. Neschopnosť rešpektovať iný názor a bezohľadné
presadzovanie politiky jediného správneho názoru nielen u nás doma, ale aj v zahraničí.

Viac 90% Slovákov od politikov očakáva zmier a vedzte, že som prvý, čo si teraz hryzie do jazyka,
potom, čo som si prečítal včerajšie reakcie opozície a médií. A preto to poviem najslušnejšie ako
viem. Vážené dámy a páni z opozície a médií, pozrite si vzjadrenie Roberta Fica prosím ešte raz, lebo
zrejme ste ničomu neporozumeli. Robiť z vlastného politického aktivistu, ktorý bol poslom
nenávistných slov z článkov a námesti, osamelého poblúdenca, je tým najcynickejším popretím, že
zem je guľatá.

Povedať nie kvótam, nie green dealu, nie zrúšeniu práva veta, ale hlavne NIE vojne, nie je
okydávanie našich západných partnerov a ťahanie Slovenska z európskych štruktúr. Ale suverénna
zahraničná politika, ktorá chráni naše slovenské záujmy.

Tri týždne voláme po spoločenskom zmieri, ktorý sám som začal pohľadom na vlastné chyby.
Dokonca aj Robert Fico vo svojom prvom výstupení po atentáte skonštatoval, že nie je žiadny
politický anjel a ponúkol robiť veci inak a lepšie. A reakcia opozície a médií? Vraj sú sklamaní.
Prosím vás a čo ste presne čakali? Že sa Robert Fico ospravedlní za vás? Za VÁŠHO politického
sympatizanta, ktorý si zobral VAŠE slová ako motív a šiel odstrániť VAŠU hlavnú politickú prekážku
štyrmi 9 milimetrovými argumentami? Tak pardon, ale všetko má svoje hranice. Vážený kolegovia z
opozície a médií, zmier nie je jednostranný úkon ale každý musí prispieť do spoločnej budúcnosti.
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